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Protokoll 5/08 
 
 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Ryensvingen 1, Plenumsalen  

Møtetid: tirsdag 02. september 2008 kl. 17.30  
Sekretariat: Signe Sandnes 23428587  
 
 
Møteleder: Liv Thorstensen 
Tilstede: Unni Groll møtte for Gudrun Holmøy  

Arnt Egil Trelsgård  
Elin Hermansen  
Anne-Gro Stenstad  
Mona Jansen  
Inger Lise Kristiansen 
Liv Thorstensen (A) 

  
Forfall: Gudrun Holmøy 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Avdelingssjef Borgny Arthur og spesialkonsulent Signe 
Sandnes 

  
Møtesekretær: Signe Sandnes 
 



 
Åpen halvtime 
Ingen innlegg til åpen halvtime 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 58 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 05/08................................................. 0 
Sak 59 /08  Godkjenning av protokollen 04/08.......................................................................... 0 
Sak 60 /08  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 61 /08  Sentrale budsjettjusteringer..................................................................................... 0 
Sak 62 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Østensjø bo- og servicesenter 06.05.2008............. 1 
Sak 63 /08  Bruk av leverandører av hjemmehjelpstjenester i bydel Østensjø .......................... 1 
Sak 64 /08  Høring - Strategisk plan for universell utforming................................................... 1 
 
Eventuelt 
 

 ii





Sak 58 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 05/08 
 
Vedtak i råd for funksjonshemmede 
Møteinnkalling 05/08 og sakskart ble godkjent. 
 

 Sak 59 /08  Godkjenning av protokollen 04/08 
 
Vedtak i råd for funksjonshemmede 
Protokoll 04/08 ble godkjent. 
 

 Sak 60 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Avdelingssjef Borgny Arthur orienterte om: 
− gjennomføring av NAV reformen i Bydel Østensjø, som skal sluttføres innen 27.11.2008, 

og at sosialtjenesten og kvalifiseringstiltakene skal samorganiseres. 
− interne endringer på avdelingssjefsnivå. Mary Ann Gursli er nå avdelingssjef for Avdeling 

for oppvekst og fritid, mens Borgny Arthur er blitt avdelingssjef for Avdeling for voksne 
og familier. 

 
Spesialkonsulent Signe Sandnes orienterte om: 
− at det er gått ut invitasjon til brukere av hjemmetjenesten, om møte med tilsynsutvalget 

for hjemmebaserte tjenester. Møtene holdes i september. 
− at årets brukerundersøkelse for hjemmetjenesten, er sendt ut til alle brukere av tjenesten. 
 

 Sak 61 /08  Sentrale budsjettjusteringer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Funksjon 201 Førskole økes med 7,29 mill. kroner i henhold til byrådens sak 20/08.  
2. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn reduseres med 4,011 mill. kroner i henhold til 

byrådssak 1068/08. 
3. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 50 000 i henhold til byrådens sak 

7/08. 
4. Funksjon 190 Avsetninger økes med kr 263 000 i henhold til kommunaldirektørens sak 

28/08.  
5. Funksjon 201 Førskole økes med kr 299 000 i henhold til byrådens sak 27/08. 
6. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med 2,725 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 12/08. 
7. Funksjon 273 Kommunale sysselsettingstiltak økes med 1,409 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 20/08. 
8. Funksjon 273 Kommunale sysselsettingstiltak økes med 1,155 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 10/08. 
9. Funksjon 190 Avsetninger økes med 1,616 mill. kroner og funksjon 254 Kjernetjenester 

knyttet til pleie, omsorg, hjelp til hjemmeboende økes med kr 906 000. 
 
Vedtak i råd for funksjonshemmede 
Råd for funksjonshemmede støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 

 0 
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 Sak 62 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Østensjø bo- og 
servicesenter 06.05.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Østensjø bo- og servicesenter den 
06.05.2008, og sykehjemsetatens uttalelse tas til orientering.   
 
Vedtak i råd for funksjonshemmede 
Råd for funksjonshemmede støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 

 Sak 63 /08  Bruk av leverandører av hjemmehjelpstjenester i bydel 
Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Omsorgskomiteen tar redegjørelse om kostnader ved ordningen brukervalg praktisk bistand til 
orientering. 
 
Vedtak i råd for funksjonshemmede 
Råd for funksjonshemmede støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 

 Sak 64 /08  Høring - Strategisk plan for universell utforming 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til forslag til Oslo kommunes strategiske plan for universell 
utforming. 
 
Vedtak i rådet for funksjonshemmede 
Råd for funksjonshemmede, som lenge har vært opptatt av mye som planen berører, er svært 
fornøyd med tiltakene som er tatt med her og støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak, men 
har følgende merknad: 

1. Det savnes en konkretisering av frister for de ulike tiltakene. 
2. Mange funksjonshemmede opplever informasjon om kommunale tilbud som lite 

tilgjengelige. En ser ikke at planen sikrer prinsipp om ”enkel og intuitiv i bruk” ved 
ulike former for automatisering, som for eksempel telefonsvarer med ulike tastevalg.  

3. Til tiltak S 2.3 s. 15, bør det tillegges følgende: De som ikke er i stand til å benytte seg 
av billettautomater, skal få kjøpt billett av konduktør eller av fører til samme pris. 

 
 
 
Eventuelt 
− Mona Jansen delte ut tilgjengelighetsguide og informasjonsskriv fra Norges blindeforbund 

om kvalitetskrav til bygg. 
− Signe Sandnes delte ut informasjonsskriv om Rett hjem - kampanje i hjemmetjenesten 

2002 - 2007 ”hjemmetjenesten - døgnåpen, tidløs og slitesterk”. 
− Anne Gro Stenstad etterspør hvordan det her gått med saken om ”premiering av hage og 

grøntanlegg.  Administrasjonen undersøker dette til neste møte 



− Elin Hermansen etterspør hva som skjer med all-idretten for voksne funksjonshemmede 
som var på Bøler. Er tilbudet kommet i gang igjen og i tilfelle hvor?  Administrasjonen 
undersøker dette til neste møte. 

− Inger Lise Kristiansen spør om det er mulig å legge inn en oversikt over treningstilbud for 
funksjonshemmede på bydelens internettsider?  Administrasjonen undersøker dette til 
neste møte. 

 
 
 
 
 
Østensjø, 02.09.2008 
 
 
 
Liv Thorstensen /s       Signe Sandnes /s 
nestleder        sekretær 
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